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No. 50530 
____ 

 
United Nations (United Nations Population Fund) 

 

and 
 

Papua New Guinea 

Exchange of letters constituting an agreement between the Government of Papua New 
Guinea and the United Nations Population Fund (UNFPA) on the application mutatis 
mutandis of the Standard Basic Assistance Agreement between the Government of 
Papua New Guinea and the United Nations Development Programme (UNDP) concluded 
on 7 April 1981, to the activities and personnel of UNFPA in Papua New Guinea. New 
York, 17 January 2000, and Port Moresby, 31 January 2001 

Entry into force:  31 January 2001 by the exchange of the said letters, in accordance with their 
provisions  

Authentic text:  English 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  ex officio, 12 March 2013 
 
 
 
Organisation des Nations Unies (Fonds des Nations Unies pour la 

population) 
 

et 
 

Papouasie-Nouvelle-Guinée 

Échange de lettres constituant un accord entre le Gouvernement de la Papouasie-Nouvelle-
Guinée et le Fonds des Nations Unies pour la population (FNUAP) concernant 
l'application mutatis mutandis de l'Accord de base type en matière d'assistance entre le 
Gouvernement de la Papouasie-Nouvelle-Guinée et le Programme des Nations Unies 
pour le développement (PNUD), conclu le 7 avril 1981, aux activités et au personnel du 
FNUAP en Papouasie-Nouvelle-Guinée. New York, 17 janvier 2000, et Port Moresby, 
31 janvier 2001 

Entrée en vigueur :  31 janvier 2001 par l'échange desdites lettres, conformément à leurs 
dispositions  

Texte authentique :  anglais 
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  d'office, 12 mars 

2013 
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 

 


